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SAKSFRAMLEGG 

 
Forum: Skate  Møtedato: 11.03.2020 
 
Sak 6/2020  Status for tiltak knyttet til evaluering av Skate i 2019 
Behandlingssak  
 
Historikk/bakgrunn. 
 
Våren 2019 ble det foretatt en evaluering av Skate. Evalueringen og forslag til tiltak ble behandlet i Skate 8.5.2019. 
 
Forslag til beslutning: 

• Skate tar saken til etterretning. 
 
 
Presentasjon av saken 
 
Evalueringen av Skate fra 2019 inneholder en liste med tiltak. Status for disse er gjengitt i tabellen under hvor Difi er erstattet med Digitaliseringsdirektoratet. 
 

Område Tiltak Status 

Skate som rådgivende 
organ for 
Digitaliseringsdirektoratet, 
KMD og digitaliserings-
ministeren  

Skates mandat bør tydeliggjøre at Skate gir råd til 
Digitaliseringsdirektoratet, KMD og digitaliseringsministeren.  

Pågår – Skates mandat blir besluttet på 
departements- og deretter politisk nivå og 
politisk. Digdir har fått signal om at KMD 
nå er i sluttfasen av utforming av nytt 
mandat som forankres politisk.  

Dialogen fra Digitaliseringsdirektoratet til og fra KMD knyttet til saker 
behandlet i Skate må være åpen og transparent for Skate 

Løpende - Digitaliseringsdirektoratet 
søker å etterleve, og tar gjerne imot 
Skates tilbakemelding.  

KMD gir tilbakemelding på råd mottatt fra Skate. Løpende – Digitaliseringsdirektoratet 
etterspør tilbakemelding der fra KMD der 
dette er relevant. 

Skates rolle i 
operasjonaliseringen av 
regjeringens 
digitaliseringsstrategi 

Utkast til digitaliseringsstrategien diskuteres i Skate som gir sin felles 
tilbakemelding 

Ferdig - Strategi har vært tema på flere 
Skate-møter i 2019 og KMD har fått 
Skates samlede tilbakemelding. 
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Operasjonalisering av strategien blir tema i Skate som ved hjelp av 
arbeidsutvalget og sekretariatet etablerer en handlingsplan med 
forslag til tiltak.  

Løpende – Handlingsplan for strategien 
er utarbeidet sammen med KS og Skate. 
Følges opp i Skate-møtene i 2020. 

Representasjon i Skate Sammensetning i fremtidens Skate, herunder økt representasjon fra 
kommuner og justissektor, diskuteres i Skate. Skate gir råd om 
fremtidig sammensetning til KMD og Digitaliseringsdirektoratet.  

Pågår – KMD har bedt om innspill og her 
benyttes innspill gitt i evalueringen og i 
Skates fagdag 8.5.19  

Følgende punkter knyttet til deltagelse bør diskuteres og konkluderes 
av Skate:  
• Skate må beslutte om det er virksomhetenes direktør som skal 

møte fast i Skates møter. 
• Det skal ikke være tillatt med vara.  
• Skate må beslutte om bisittere skal delta i Skates møter. 
• Observatørrollen må tydeliggjøres.  

Ferdig – Beslutning i Skate 8.5.19:  
• Direktørene bør som hovedregel 

være de som møter i Skate 
• I særskilte tilfeller bør direktører 

kunne peke ut en fast stedfortreder, 
men det må da være med 
direktørens fullmakter. Direktører 
som ønsker det kan ta med fast 
bisitter i Skate-møtene. Bisitterne bør  
representere virksomheten i Skates 
AU. 

Strategisk innretning og 
sentrale tema 
 

Skate-sekretariatet sikrer at Skate får tema som tverrgående 
arkitektur, deling og skjerming av data, digitaliseringsvennlig regelverk, 
nasjonale IKT-sikkerhetsutfordringer, finansieringsløsninger for 
tverrgående digitalisering, samt internasjonalt arbeid knyttet til offentlig 
digitalisering på agendaen. Skates AU sikrer godt forberedte saker.  
 

Tema behandlet i 2019: 
• Deling av data 
• Erfaringer med GDPR 

Tema på saksplanen for våren 2020: 
• Regelverkets rolle 
• Deling av data 
• Finansieringsløsninger for 

tverrgående digitalisering 
• Tverrgående arkitektur - Felles 

økosystem for nasjonal digital 
samhandling og tjenesteutvikling 

Tema på planen ila. 2020 
• Sikkerhetsproblematikken 

Endring i innretning for 
Skates arbeidsutvalg hvor 
AU tar mer av de 
operative sakene som i 
dag behandles i Skate 

Innretning, representasjon og organisering tas opp i AU som kommer 
med forslag til endringer. Forslag til endret innretning for AU forankres 
i Skate.  
 

Ferdig - Nytt mandat for AU ble besluttet 
av Skate på møtet 18.12.19. 
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Forbedret 
kommunikasjon overfor 
departement og 
virksomheter som ikke er 
representert i Skate  
 

Skate-sekretariatet utarbeider forslag til kommunikasjonsplan overfor 
departement og virksomheter som ikke er representert i dagens Skate. 
Planen forankres i AU og deretter i Skate.  
 

Pågår – Kommunikasjonsplan til 
godkjenning er sak i Skate 11.3.20  

Skates møter 
 

• Digdir utarbeider forslag til avklaring av Digdirs ulike roller i Skate-
møtene, herunder møteform, representasjon, gjennomføring og 
fasilitering. Forslaget diskuteres og forankres i Skate.  

• Skate ser på muligheten for minst et årlig «lunsj til lunsj» møte for 
å fremme gode relasjoner og tillit mellom medlemmene.   

 

Løpende – 
• Saken ble behandlet på Skates møte 

18.12.19. Avklaringene er nedfelt i 
godkjente «Rammer og føringer for 
Skate-møtene», jf. sak 24/19. 

• Skates fagdager for 2020 satt opp 6-
7.5.20 

 
 
 
--- 
Saken vil bli framlagt av Knut Bjørgaas 
Saksframlegget er utarbeidet av Digitaliseringsdirektoratet  
Oslo, 17.2.20 
 


